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In uw brief van 12 september stelt u enkele vragen over de parkeerproblematiek bij het station Heino. 
In deze brief voorzien wij u graag van de antwoorden op de door u gestelde vragen.

Bewoners kregen de indruk dat de optie van extra parkeerruimte richting de Centsweg de voorkeur
van de gemeente en de NS had en dat deze optie er waarschijnlijk gaat komen. Graag wil ik weten of 
dit klopt. Eveneens wil ik weten wat de andere opties waren en in hoeverre het onmogelijk is voor één
van deze te kiezen.

Op een bijeenkomst van 6 mei 2019 voor aanwonenden, belanghebbenden en Plaatselijk Belang 
Heino zijn varianten voor parkeeruitbreiding gepresenteerd. Doel van deze bijeenkomst was om te 
informeren over de plannen en om te peilen in hoeverre er draagvlak is voor de varianten. Er heeft 
een open discussie plaatsgevonden waarin iedereen zijn/haar mening heeft kunnen geven. Van alle 
opties zijn de voor- en nadelen benoemd en deze hebben in de discussie een gelijke kans gekregen. 
Aan het eind van de bijeenkomst was er een gezamenlijk gedragen voorkeursvariant.
Wij moeten als college nog een definitief besluit nemen over welke variant onze voorkeur heeft en 
deze moet ook nog nader uitgewerkt worden. Wij verwachten dit besluit in november te nemen en de 
gemeenteraad daarover te informeren. Daarin zullen wij ook nader ingaan op de voors en tegens van 
alle scenario’s.

Ik verzoek het college er alles aan te doen deze karakteristieke weg (Centsweg) in het groen
te behouden en niet te laten bederven door ‘blik en verlichting’. Is het college hiertoe bereid? Zo nee, 
waarom niet?
Als gezegd zullen we u in november over de definitieve voorkeursvariant informeren. Bij elk scenario 
zal eveneens gekeken worden naar de mogelijkheid van afschermend groen. 
Op de informatieavond zijn overigens ook door enkele aanwezigen opmerkingen gemaakt ten aanzien 
van afscherming van de parkeervoorziening door groen en mogelijke lichthinder van lichtmasten. 
Deze opmerkingen worden ook als aandachtspunt bij de verdere uitwerking meegenomen.

Wij hopen hiermee uw ongerustheid weg te hebben genomen. Zodra wij als college een besluit 
hebben genomen zullen wij de gemeenteraad en daarmee ook u en uw fractie daarover inhoudelijk 
informeren. 
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